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جمع آوری 3000 معتاد 
متجاهر در 2 هفته

 سود بانک مسکن 
تک رقمی شد

یادداشت خبر
جراحی زیبایی به چه قیمت 

چهره های چسب زده بر روی بینی، 
ابروهای  و  ها  چشم  برجسته،  های  گونه 
کشیده و ... همیشه ما را به یاد بازیگران 
هالیوودی که از جذابیت بالایی برخوردارند 
می اندازد. چیزی که اغلب مواقع درهنگام  
پر  و  شلوغ  شهر  این  در  گذار  و  گشت 
تررد به چشم می خورد.اصلا پای سن و 
به  هم  ربطی  نیست؛   میان  در  جنسیت 
بالاشهری و پایین شهری ندارد؛ از دست 
فروش مترو گرفته تا فردی پشت فرمان 
یک ماشین مدل بالا در خیابان های بالای 
شهر.  بعضی اوقات چهره کسانی که عمل 
یبایی انجام داده اند ،آنقدر شبیه هنرپیشه 
های هالیوود است که ممکنه افراد دیگر  
را در شناخت شخصیت واقعیتشان دچار 
علم  پیشرفت  از  نباید  البته  کند.  اشتباه 
و  زیبایی  جراحی   ، کرد  پوشی  چشم 
پلاستیک به آن دسته از افرادی که دچار 
عضو  نقص  مادرزادی،  های  ناهنجاری 
های  بینی  و سوختگی،  تصادف  از  ناشی 
بسیار بزرگ و غیرعادی و دیگر مشکلاتی 
که حق داشتن زیبایی نسبی و حضور در 
جامعه را از آنها سلب کرده؛ کمک شایانی 
هم  و  چشم  اجتماعی،  است.روابط  کرده 
ای  رسانه  تبلیغات  و  مدگرایی  چشمی، 
را باید مهمترین عامل گسترش این نوع 
را  افراد  که  دانست  ایران  در  ها   جراحی 
به این فکر وا می دارد تا اندام سالم و بی 
نقص خود  به دست تیغ جراحی بسپارند. 
از بحث دلایل این نوع جراحی بگذریم باید 
به پیامدها و آسیب های جسمی و روحی 
آن نیز توجه کرد  که در بسیاری از موارد 
حتی با صرف هزینه های سنگین نیز قابل 
جبران نیست و در مواردی حتی منجر به 
تنفسی  مشکلات  است.  شده  خودکشی 
جراحی  در  مخاط  های  چسبندگی  و 
جراحی  عضو  رفتن  بین  از  بینی،  های 
شده، عفونت های ناشی از تزریق در زیر 
افزاید  نمی  زیبایی  به  تنها  ...نه  و  پوست 
بلکه مشکلاتی به مراتب بیشتر از قبل را 
به همراه دارد. نظارت دقیق سازمان نظام 
پزشکی بر پزشکان این حوزه و پرونده های 
تشکیل شده و نیز اطلاع رسانی و افزایش 
آگاهی ،توجه به ارزش های معنوی و دینی 
،استحکام بنیان خانواده، بها دادن به ارزش 
به  اعتماد  افزایش  دینی،  و  معنوی  های 
های  ارزش  سازی  درونی  طریق  از  نفس 
اخلاقی  و ... از جمله راهکار هایی است که 
می توان در خصوص جلوگیری از افزایش 
جراح های زیبایی پیشنهاد داد. انسان باید 
قدر زیبایی خداوندی خود را بداند ،چرا که 
بسیاری از این نعمت محروم اند.امیدواریم 
که با دادن آگاهی از افزایش اینطور جراحی 
ها جلوگیری شود و فقط کسانی که واجد 
شرایط هستند جراحی شوند تا دیگر شاهد 

وقوع اشتباهات غیر قابل جبران نباشیم. 
امیررضا عادلی 

 وضعیت آرایشگاه های زنانه 
کشور بررسی می شود

و خانواده ستاد  زنان  امور  مدیرکل 
آرایشگاه  وضعیت  گفت:  معروف  به  امر 
و  بررسی  کشور  سطح  در  زنانه  های 
ساماندهی می شود.طهورا نوروزی اظهار 
های  آرایشگاه  تعدد  و  فعالیت  کرد: 
اعمال  انجام  و  مجوز  بدون  و  غیرمجاز 
ترین  مهم  از  حرفه،  این  در  غیرقانونی 
است.  صنف  این  در  موجود  معضلات 
و  ها  آرایشگاه  های  فعالیت  افزود:  وی 
مسائل  با  تنگاتنگی  ارتباط  آرایشگران 
اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی دارد و به 
همین دلیل لازم است ضمن ایجاد فضای 
مناسب به منظور افزایش آگاهی و دانش 
افراد جامعه، به ویژه آرایشگران در صدد 
رفع موارد و مشکلات این صنف باشیم. 
تا زمینه سازی  این جلسه مقرر شد  در 
مناسب برای تشکیل کارگروه ساماندهی 
فرهنگی، اجتماعی و بهداشتی با حضور 
دستگاه  خانواده  و  زنان  امور  نمایندگان 
صورت  موضوع  با  مرتبط  اجرایی  های 
بگیرد. بر این اساس، دستگاه هایی مثل 
انتظامی، صدا و  وزارت بهداشت، نیروی 
وزن  تعزیرات حکومتی  سازمان  و  سیما 
برعهده  این ساماندهی  تحقق  در  بالایی 

دارند.

ارائه خدمات دارویی به بیماران 
نیازمند ساماندهی شد

تعرفه  و  خدمت  استاندارد  مسئول 
دارو  و  غذا  سازمان  سلامت  کالاهای 
بیماران  به  خدمات  ارائه  ساماندهی  از 

نیازمند خبر داد.
فاطمه خیرخواه، افزود: برنامه ریزی 
اخذ  با  هایی  هماهنگی  و  منسجم  های 
نظرات کارشناسی ارائه دهندگان و دست 
با خدمات دارویی اعم  اندرکاران مرتبط 
تخصصی،  و  ای  حرفه  های  انجمن  از 
های  حوزه  و  گر  بیمه  های  سازمان 
گرفته  صورت   ، درمان  ضوابط  تدوین 
که منجر به افزایش هفت عنوان خدمت 
دارویی در نسخه دوم کتاب ارزش نسبی 

خدمات سلامت شده است.
تلاش  این  کرد:  خاطرنشان  وی 
نسخه  ارائه  و  تحول  طرح  با  همگام  ها 
اول کتاب ارزش نسبی خدمات سلامت 
و با هدف ارتقاء و تنوع خدمات دارویی 
و  شهری  های  داروخانه  سطح  در 
نیازمند  اقشار  و  بیماران  به  بیمارستانی 

انجام شده است.
عناوین  تحقق  افزود:  خواه  خیر 
آموزش  جمله  از  خدمت  از  جدیدی 
و  عمومی  داروسازان  توسط  مشاوره  و 
تخصصی در سطح داروخانه های شهری 
و بیمارستانی از جمله برنامه های دیگر 
برای حمایت هرچه بیشتر از این بیماران 

است.

جنتی در همایش »تبیین دستاوردهای فرهنگی دولت تدبیر و امید«:

حضور ۸ میلیون نفر در سینما های کشور طی سه ماه

امضای تفاهمنامه همکاری بین بانک ملی ایران و سازمان نوسازی مدارس کشور

بنا: رفتم تا بی قانونی و دیکتاتوری ام از کشتی برود

وزیر ارشاد گفت: تنها در سه ماهه اول سال ٩٥ 
از  ناشی  درآمد  و  رفتند  سینما  به  نفر  میلیون  هشت 
فیلم های سینمایی در سه ماهه اول بیش از ٦٠ میلیارد 

تومان بوده است.
دولت  فرهنگی  دستاوردهای  »تبیین  همایش 
شهریور ماه   13 شنبه  امروز  عصر  امید«  و  تدبیر 
رئیس  اول  معاون  جهانگیری  اسحاق  حضور  با 
جمهور و علی جنتی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی 
برگزار  ملی  کتابخانه  در  وزراتخانه  این  معاونان  و 

شد.
وزیر ارشاد در این برنامه گفت: تنها در سه ماهه 
اول سال ٩٥ هشت میلیون نفر به سینما رفتند و درآمد 
ناشی از فیلم های سینمایی در سه ماهه اول بیش از ٦٠ 
میلیارد تومان بوده که در تمام سال ٩٢ به ٥٠ میلیارد 

هم نرسید.
اعتدال  دولت  در  باز  فضای  به  اشاره  با  وی 

آمدم  ارشاد  به  که  اوایلی  در  داشت:  ابراز  امید  و 
برخی  داشتم  و  سینماگران  هندمنران  با  دیداری 

بودند  ساخته  فیلم هایی  یا  نمی کردند  کار  آنها  از 
نمایش  به  فجر  جشنواره های  در  نبودند  حاضر  که 

گذارند.
امروز  و  آمدند  بسیاری  اما  داد:  ادامه  جنتی 
برخی  همچنین  دارد،  رونقی  چه  سینما  که  می بینیم 
عنوان می کردند ٤ سال است پایشان به ارشاد نرسیده 
و برخی هشت سال را مطرح می کردند اما امروز فضایی 
آشتی  دولت  با  هنر  و  فرهنگ  اصحاب  و  شده  ایجاد 

کرده اند.
اشاره  فیلم ها  برخی  به رکورد شکنی  ارشاد  وزیر 
کرد و گفت: برخی از فیلمها به لحاظ افتصادی رونق 

یافته و رکوردی را ثبت کرده اند.
کتاب  حوزه  به  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
گفت:  و  کرد  اشاره  نشر  بر  نظارت  فعالیت شورای  و 
سال ٩٤ با حدود ٨٠ هزار عنوان چاپ اول رکورد دار 

است.
عدالت فرهنگی و گفتمان سازی در حوزه اقتصاد 

مقاومتی بخش پایانی سخنان جنتی را تشکیل داد.

تفاهمنامه همکاری بانک ملی ایران و سازمان نوسازی مدارس کشور با 
حضور محمدرضا حسین زاده مدیرعامل بانک ملی ایران و مرتضی رئیسی معاون 
عمرانی وزیر آموزش و پرورش و رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور امضا شد.
برات  که  مراسم  این  در  ایران،  ملی  بانک  عمومی  روابط  گزارش  به 
کریمی و غلامرضا پناهی اعضای هیأت مدیره بانک ملی ایران و مسئولان 
داشت:  اظهار  داشتند، حسین زاده  کشور حضور  مدارس  نوسازی  سازمان 
رفع  زمینه  در  امید  و  تدبیر  دولت  اهداف  با  همسو  ایران  ملی  بانک 
محرومیت های آموزشی و کمک به توسعه مناطق محروم کشور با پرداخت 
مبلغ هفت میلیارد و ٥٠٠ میلیون تومان برای ساخت ٤٠ مدرسه در مناطق 

روستایی و محروم کشور مشارکت داشته است.

 مدیرعامل بانک ملی ایران افزود: اخیراً نیز عملیات احداث یک باب 
مدرسه ابتدایی در روستای سالم آباد استان بوشهر با مشارکت مالی بانک 

ملی ایران با مبلغ ٢٥٠ میلیون تومان آغاز شده است.
 حسین زاده ادامه داد: از نظر ما کار اصلی را آموزش و پرورش انجام 
می دهد چرا که وظیفه تعلیم و تربیت فرزندان این مرز و بوم را برعهده دارد 
و بانک ملی ایران نیز با همه توان و با همه امکانات خود در خدمت نوسازی 

و ساخت مدارس قدم بر می دارد.
معاون عمرانی وزیر آموزش و پرورش و رئیس سازمان نوسازی مدارس 
کشور نیز در این نشست از اقدامات و تلاش های بانک ملی ایران در زمینه 

نوسازی و تجهیز مدارس کشور قدردانی کرد. 

سرمربی پیشین تیم ملی کشتی فرنگی با تأکید 
بر خداحافظی اش از دنیای کشتی اعلام کرد دیگر قصد 

بازگشت ندارد.
کشتی  از  خداحافظی اش  خصوص  در  بنا  محمد 
خجالت زده  و  هستم  مردم  شرمنده  من  داشت:  اظهار 
را  شرایطی  نتوانستم  که  کشتی گیران  و  فنی  کادر 
برای آنها به وجود بیاورم تا در المپیک موفق باشند و 

شرمنده مردم نشوند.
هم  فنی  شورای  و  خادم  رسول  از  افزود:  وی 
معذرت می خواهم و تمامی نقدهای آنها درست است و 
اشتباهاتی که صورت گرفته از سوی من بوده ولی به هر 
شکل هرآنچه بوده گذشته است و این گذشته ها قابل 
بازگشت نیست. اکنون باید به فکر المپیک ٢٠٢٠ بود 
و فدراسیون کشتی ٤ سال زمان دارد و در این ٤ سال 
باید همه دست به دست هم بدهند و تیمی قدرتمند را 

راهی المپیک کنند.
سرمربی پیشین تیم ملی کشتی فرنگی کشورمان 
مجهز  و  قوی  کادری  باید  فدراسیون  کرد:  خاطرنشان 
را انتخاب کند و در این ٤ سال زمانی که وجود دارد 
من  دوره  مثل  تا  ببرد  المپیک  به  را  نفرات  بهترین 

بی قانونی شکل نگیرد و یا به قول عزیزان دیکتاتوری ای 
را که من داشتم دیگر تجربه نکنند. به اعتقاد من حضور 
از  باید  و  بود  تجربه  یک  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  در 
این تجارب و المپیک ریو و لندن درس بگیریم تا در 

المپیک ٢٠٢٠ با کادری قوی بتوانیم موفق شویم.
بنا در پاسخ به این سؤال که به چه دلیل از تیم 
نتایج  که  شرایطی  در  هم  آن  کرده  خداحافظی  ملی 
کشتی فرنگی در المپیک قابل قبول است، عنوان کرد: 
دوره بنا از لحاظ شرایط سنی گذشته و این را خودم 
می گویم و دست همه را می بوسم و حاضر نیستم دیگر 

در کشتی باشم.
وی در پاسخ به سؤال دیگری مبنی بر اینکه آیا 
در صورت درخواست فدراسیون کشتی برای حضور در 
خیر،  یا  داد  خواهد  مثبت  پاسخ  آن  به  دیگر  سمتی 
مسئولیت  نیستم  حاضر  سمتی  هیچ  در  دیگر  گفت: 
به گونه ای  المپیک  از  بعد  روحی ام  شرایط  کنم.  قبول 
است که نمی توانم اطراف کشتی باشم. من ٢ سال دیگر 
به مرز ٦٠سالگی خواهم رسید و این یعنی بازنشستگی 
من و صلاح نیست در ٥٨سالگی از من استفاده شود و 
باید به جوان ها میدان بدهیم تا در آینده نتایج خوبی 

به دست بیاید. اکنون تیم جوانان نیز نفرات خوبی در 
اختیار دارد و با این پشتوانه ها می توان خوب کار کرد. 
به اعتقاد من برای آینده نیز تنها نباید به مدال آوری نگاه 
کنیم و درست است که از من گذشته ولی برنامه یک 
فرد مهمتر از مدال ها است. اکنون باید سرمایه گذاری 
فدراسیون روی رده نوجوانان و جوانان باشد تا آنها را 

آماده کند.
داد:  ادامه  کشورمان  فرنگی  کشتی  خاص  آقای 
نباید  کسی  هیچ  اینکه  است  مهم  بسیار  که  چیزی 
شرایط  کند.  مقایسه  هم  با  را  فرنگی  و  آزاد  کشتی 
آنها را  آزاد و فرنگی کاملًا متفاوت است و نمی توان 
با هم قیاس کرد. من خوشحال هستم که در کشتی 
آزاد نتایج خوبی گرفته شد اما در کشتی فرنگی هر 
کشتی گیر   ٦ و  بوده  من  از  است  بوده  که  قصوری 
و  بی تقصیرند  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  فنی  کادر  و 
احسن  به نحو  باید می کشیدند  که  را  تمامی زحماتی 

انجام دادند.
بنا در خصوص اینکه آیا باز هم دلش برای کشتی 
بازنخواهد  کشتی  به  دیگر  بار  و  شد  نخواهد  تنگ 
ولی  می شود  تنگ  دلم  قطعاً  کرد:  خاطرنشان  گشت، 

و کشتی ها  روشن می کنم  را  خانه ام  تلویزیون  بار  این 
به  به زودی  شاید  توانستم  هم  اگر  می بینم.  آنجا  از  را 
سالن کشتی ها نیز بروم ولی باید قبول کرد هر فردی 
با من تمام  دوره ای دارد و دهه طلایی کشتی فرنگی 
شده است. هرچند مربی ای مانند سرمربی کوبا زمانی 
که من کشتی می گرفتم مربی بود و اکنون نیز سرمربی 
این تیم است و در این مدت با فراز و نشیب های زیادی 
مواجه شد ولی امسال در المپیک طلاهای خوش رنگی 
را به دست آورد تا جبران ناکامی چندسال گذشته اش 

باشد.
وی ادامه داد: به هر شکل شرایط زندگی و سنی 
من فرق دارد و در این شرایط میدان را باز می کنم تا 
من  باشند.  موفق  و  بیایند  هستند،  تواناتر  که  آنهایی 
بازنشسته هستم و این یعنی به هیچ سمتی بازنخواهم 
گشت. کشتی برای محمد بنا بعد از المپیک ریو تمام 
کشتی  خصوص  در  من  حرف های  آخرین  این  و  شد 
است. من اگر می خواستم بمانم در المپیک ٢٠٢٠، ٦٢ 
سال داشتم و قانون این است که یک مربی نمی تواند 
و شاید نمی توانستم با انرژی کار کنم و به همین دلیل 

دیگر به تیم ملی باز نخواهم گشت.
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روزنامه صبح ایران

13 تا 30 هزار میلیارد تومان؛ فرار مالیاتی
وزیر دادگستری اعلام کرد:

مدیرکل بازرسی سازمان غذا و دارو ضمن هشدار به 
و  مصرفی  مواد  گفت:  هستند،  زیبایی  دنبال  که  کسانی 
قرار  استفاده  مورد  زیبایی  کلینیک های  در  که  تجهیزاتی 
می گیرد باید مجوزهای لازم را از سازمان غذا و دارو داشته 
کلینیک های  با  ارتباط  در  تبار  اسلامی  شهریار  باشند. 
زیبایی که در کشور بسیار زیاد شده اند، گفت: بسیاری از 
کلینیک ها در کشور فعال هستند که به صورت غیر قانونی 
فعالیت دارند که باید مسئولین مربوطه نظارت های خود را 
با جدیت داشته باشند، البته بازرسی از کلینیک ها بر عهده 

چند سازمان در حوزه های مختلف است.... /٢

با  گفت:  ایران  نفتی  پایانه های  شرکت  مدیرعامل 
 ٢٠ تا  گناوه  در  خام  نفت  ذخیره  مخازن  از  بهره برداری 
روز آینده ظرفیت این مخازن در کشور 1٠ میلیون بشکه 

افزایش می یابد.  
سید پیروز موسوی در بررسی روند صدور نفت خام از 
پایانه نفتی خارک با بیان این که ظرفیت پهلوگیری نفتکش 
ها در بزرگترین پایانه نفتی ایران در پایانه خارک افزایش یافته 
است، اظهار کرد: با اجرای طرحهای اقتصاد مقاومتی افزایش 
توقف  زمان  و  افزایش  خارک  پایانه  در  نفت  صادرات  توان 

نفتکش برای بارگیری نفت به حداقل رسید... /11

افزایش ظرفیت ذخیره 
سازی نفت خام

برخورد جدی با 
کلینیک های متخلف

هشدار به کسانی که دنبال زیبایی هستند؛

تا 20 روز آینده؛

23
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سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی درحالی 
خبر از کناره گیری داده که قرارداد همکاری 
او با فدراسیون کشتی به عنوان سرمربی تا 
المپیک ریو منعقد شده بود. در حالیکه محمد 
بنا دیروز خبر از کناره گیری و قطع همکاری 
یک  است،  داده  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  با 
منبع آگاه در فدراسیون کشتی اعلام کرد او 
قراردادی با فدراسیون ندارد که کناره گیری 
کند! قراداد محمد بنا به عنوان سرمربی تیم 
ملی کشتی فرنگی تا زمان المپیک ٢٠1٦ ریو 
بوده و او برای ادامه همکاری باید همچنان در 
انتظار نشست شورای فنی و تایید مجدد شورا 
باشد. در نتیجه ، کناره گیری، واژه درستی برای 
قطع همکاری او نیست و در واقع بنا قرارداد 
جدیدی با فدراسیون ندارد که از سرمربیگری 

تیم ملی کناره گیری کند.
تعیین تکلیف بنا در روزهای آینده

تعین  درخصوص  کشتی  فنی  شورای 
کشتی  ملی  تیم  سرمربی  وضع  و  تکلیف 
جلسه  تشکیل  آینده  روز  چند  فرنگی 
فدراسیون  عمومی  روابط  مسئول  می دهد. 
به  مربوط  منتشره  اخبار  کشتی درخصوص 
کناره گیری بنا از سرمربیگری کشتی فرنگی 
گفت: اطلاق لفظ کناره گیری درست نیست 
 ٢٠1٦ المپیک  به  مربوط  او  قرارداد  زیرا 
مسعود  ندارد.  مسئولیتی  اکنون  و  بوده  ریو 
زمینه  این  در  اخباری  البته  افزود:  عسگری 
منتشر شده است که به نظر میرسد از تمایل 
نداشتن بنا برای هدایت فرنگی کاران حکایت 
این حال موضع رسمی  با  دارد.  وی گفت: 
فدراسیون کشتی پس از تشکیل شورای فنی 

اعلام می شود... /1

پایان 
همکاری 
محمد بنا 
با کشتی 
فرنگی


